
Fra: SIRI TOLGENSBAKK [s-tolgen@online.no] 
Sendt: 2. desember 2014 22:15 
Til: Postmottak LMD 
Emne: VEDR. FORSLAG TIL IMPORT AV KJØTT FRA DYR SOM ER SLAKTET UTEN 

BEDØVELSE.  
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Fullført 
 
 
Det er med stor undring jeg ser at Landbruks- og matdepartementet har sendt et 
forslag om tollfrie importkvoter av halal- og kosherkjøtt ut på høring. Dette er 
dyr som er slaktet etter religiøse tradisjoner der slaktemetoden ikke er lovlig 
her i landet - en praksis som av hensyn til dyrene er forbudt i Norge.   
 
Jeg viser til Siri Martinsens uttalelse i Nationen den 29.11.14 hvor hun siterer 
dyrevelferdsloven §12 hvor det tydelig sies at dyr som holdes i menneskelig 
varetekt skal bedøves før avliving. Videre: Dette gjør det helt feil å regelrett 
oppmuntre til import av varer som tydelig strider mot denne loven. 
 
Jeg ber med dette norske myndigheter innstendig om å respektere dyrevernloven, 
også når det kommer til import av dyr, og dermed gå i mot forslaget fra 
Landbruks- og matdepartementet.   
 
 
Med hilsen  
Siri Tolgensbakk  
 


